



### سياسة أنظمة الجودة

تلتزم الإدارة العليا لمعهد التدريب النفطي / بغداد وبتظافر جهود جميع المنتسبين بتقديم أفضل الخدمات التعليمية والتدريبية والتطويرية من خلال رفد دوائر وشركات القطاع النفطي بالملاكات الوظيفية المتخصصة وتنفيذ الدورات التطويرية والتأهيلية لمنتسبيهم ولمنتسبي المؤسسات الغير نفطية ووضع وتنفيذ والحفاظ على السلامة والصحة المهنية ، بالاعتماد على تطبيق متطلبات أنظمة الجودة ISO 9001:2015 والبيئة ISO 14001:2015 والمؤسسات التعليمية ISO 21001:2018 والصحة والسلامة المهنية ISO 45001:2018 من خلال التركيز على :-

- تطوير أداء الموظفين عن طريق توفير التدريب اللازم لهم للوصول إلى مستوى الكفاءة.
  - إدخال التطورات التعليمية والعلمية والتقنية في تقديم الخدمة التعليمية للطلبة .
  - التحسين المستمر لأنظمة الجودة لاستمرار تلبية احتياجات الأطراف المعنية وتحقيق رضاهم.
  - الالتزام بإدارة الملكية الفكرية والمسؤولية الاجتماعية .
  - تحقيق التوافق والإمتثال لمتطلبات التشريعات والقوانين ذات العلاقة في مجال البيئة والسلامة والصحة المهنية والمتطلبات التنظيمية والقانونية الأخرى .
  - الحفاظ على البيئة والسلامة والصحة المهنية والتأثير الإيجابي عليها وتشجيع إعادة التدوير قدر الإمكان ومنع التلوث.
  - تحسين كفاءة استخدام الطاقة وترشيد الاستهلاك الاجمالي للموارد.
  - إعداد خطط الطوارئ وأختبارها بانتظام لضمان الاستجابة الفعالة في الوقت المناسب.
  - توفير ظروف عمل آمنة وصحية للتقليل أو للحد أو للقضاء على مخاطر الصحة والسلامة المهنية للوقاية من الإصابات والأمراض المرتبطة بالعمل .
  - الالتزام بالتشاور ومشاركة العمال وممثليهم أثناء أداء الأنشطة والعمليات .
  - تحقيق الأهداف ونشر التوعية بمتطلبات أنظمة الجودة.
- ✚ يتم مراجعة هذه السياسة باستمرار للتأكد من ملائمتها .

٢٠٢٢ / ١١ / ٢١

مدير المعهد

المهندس  
وليد جلوب كاظم  
QIE.8434



## Quality Systems Policy

The Top management Of The Baghdad Oil Training Institute is committed to the Concerted Efforts of All Employees to provide the best educational, training and development services by providing Companies Of The Ministry Of Oil With Specialized Middle Staff And Implementing Development And Qualification Courses For Their Employees And Employees Of Other Ministries , implementing and maintaining occupational safety and health, relying on the application of the requirements of the regulations Quality ISO 9001:2015, environment ISO 14001:2015, educational institutions ISO 21001:2018, and occupational health and safety ISO 45001:2018 by focusing on :

- Developing The Performance Of Employees By Providing The Necessary Training To Reach The Competence .
- Introducing educational, scientific and technical developments in providing educational services to students.
- Continuous Improvement Of Quality Systems To Continue Meeting The Needs Of Interested Parties And Reaching Their Satisfaction.
- Commitment to intellectual property management and social responsibility.
- Achieving compatibility and compliance with the requirements of relevant legislation and laws in the field of environment, safety, occupational health and other regulatory and legal requirements.
- Preserving the environment, safety and occupational health and having a positive impact on it, encouraging recycling as much as possible and preventing pollution.
- Improving Energy Efficiency And Reducing The Overall Consumption Of Resources.
- Preparing Of Emergency Plans And Testing Them To Ensure The Effective Response.
- Providing safe and healthy working conditions to reduce, limit or eliminate occupational health and safety risks to prevent work-related injuries and diseases.
- Commitment to consultation and participation of workers and their representatives during the performance of activities and operations.
- Achieving Goals And Publishing Awareness Of The Quality Systems Requirements .

✚ This Policy Is Constantly Reviewed To Ensure Its Suitability .

2/11/2023

Institute Director

Waleed Ch. Kadhim

Director of BOTI

Rev: 07 Date : (7/11/2023)

QIE.S-F-34